



BRÜNINGHAUS & DRISSNER GMBH  
UMFORMTECHNIK



Brüninghaus & Drissner GmbH ist seit vielen Jahren Partnerunternehmen / Geschäftspartner der Automobilhersteller und Zulieferer der deutschen Automobilindustrie.

Die Mitgliedsunternehmen des Verbands der Automobilindustrie e. V. (kurz: VDA) haben einen Katalog erstellt, der von der internationalen Industrie-Norm ISO/IEC 27001 abgeleitet, an die Anforderungen der Automobil-Welt angepasst wurde.

Die Prüfungen nach VDA ISA, insbesondere bei Dienstleistern und Lieferanten, werden von akkreditierten Zertifizierungsdienstleistern durchgeführt.

Die Bewertung bei der Brüninghaus & Drissner GmbH wurde von **operational services GmbH & Co, Zwickau**, durchgeführt.

Das Ergebnis kann ausschließlich über das ENX-Portal abgerufen werden.

Unser Scope: SLKR76

Unsere TISAX Label: Information with High Protection Needs  
Information with Very High Protection Needs

Detaillierte Informationen zu TISAX finden sich auf <http://www.enx.com/tisax/>.

*Brüninghaus & Drissner GmbH has been partner company for many automobile manufacturers and suppliers to the German automotive industry for years.*

*The member companies of the Automotive Industry (VDA for short) have created a catalog that was derived from the international industry standard ISO / IEC 27001 and adapted to the requirements of the automotive world.*

*The tests according to VDA ISA, especially for service providers and suppliers, are carried out by accredited certification service providers.*

*The evaluation at Brüninghaus & Drissner GmbH was carried out by **operational services GmbH & Co, Zwickau**.*

*The result can only be accessed via the ENX portal.*

*Our scope: SLKR76*

*Our TISAX Label: Information with high protection requirements  
Information with a very high protection requirement*

*You can find detailed information on TISAX at <http://www.enx.com/tisax/>.*

Andreas Schneberger  
Kaufmännische Leitung TISAX Team

Markus Nickolai  
Risiko-Management-Koordinator TISAX Team